
 
 
Emne: Referat FAU - møte Tastaveden, 03.06.2024 

Møtested: Tastaveden 

Møtedato/ -tid: 03.06.24 

Møteleder: Ragnhild Hennum 
Øvrebotten 

Referent: Monika Andersen, 8D 

Deltakere: Ragnhild Hennum-Øvrebotten, leder + 9a, Silje Ringås Surdal 9b, Angjerd 
Kvernenes 10a, Ole Kristian Olsen 10c, Kine Gundersen 8a, Monika 
Andersen 8d, Lena Myhre 10d, Veronica Johannessen 9c, Kristin Bøe 
Henriksen KFU 

Forfall: 
 

 
 
Sak nr.:  

1. Agenda Agenda godkjennes  
Godkjent  

2. Valg av referent 8d valgt 

3. Info fra skolen 
ved rektor 

Rektor informerer om neste års kull som er litt mindre enn vanlig, nå er 
det på 100 elever. Vi går derfor fra å være 326 elever til 314 elever på 
Tastaveden neste år.10. trinn som nå går ut, har vært et kjekt kull. Men 
kullet som kommer inn, er også et veldig greit kull med lite 
tilrettelegging. 
 
Neste år får vi to nye lærere; Jakob og Ida. Jakob kan mye musikk, og 
vi får nå tatt i bruk det nye musikkrommet/lydstudioet som han kan mye 
om. Ida går inn som kontaktlærer. 
 
Fra neste år blir det en endring på timene. I dag er timene på 40 
minutter, hvor 5 minutter går til fysak. Nå skal timene forlenges til 60 
minutter uten at noe skal gå til fysak. Fysak vil komme utenom. Fysak 
vil også utvides med kulturelle aktiviteter. Det vil bli en kortere ramme 
på skoledagen, men fortsatt vil det være ½ time fysak hver dag. 
 
Fra neste år vil Tastaveden gå inn i ordningen med skolemat. Fau og 
personalet stemte for dette, mens elevrådet stemte mot (med 
begrunnelse at maten ikke var så god). Men det er lagt vekt på sunn og 
god mat, uten at det skal være noe "ekstravagant". Uansett er det også 
slik at så lenge det blir en abonnementsordning, kan de som ikke 
ønsker å være med i ordningen si nei til det. Familier med lav inntekt 
har også god mulighet til å være med i ordningen. Skolen vil få en liste 
over hvem som har abonnementet, uten at dette viser hvem som får 
dette dekket eller ikke. Abonnementet kan endres hvert halvår. Og 
skolen regner med det blir en halvårsvurdering hvordan dette fungerer. 

4. Klargjøre lister 
for kommende 

Lister til utfylling for nye Fau-representanter og klassekontakter er laget 
klar til neste års foreldremøter for 8. trinn. 
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8. trinn 

5. Besøk av KFU – 
Kommunalt 
foreldreutvalg 

Kristin Bøe Henriksen fra KFU informerte om KFU og hva de gjør. De 
er en frivillig organisasjon, og er en slags "kommunen sitt Fau". I KFU 
sitter 2 representanter fra hver kommunedel, og skal representere alle 
Fau'ene i bydelen.  
 
KFU har ulike aktiviteter opp mot politikere (f.eks ungdomskriminalitet, 
skolemat, Vigilo). De er foreldrenes stemme så tett opp mot politikerne 
som de klarer. De tar ikke opp enkeltsaker, men støtter hverandre i de 
ulike kommunedelene. 
 
De har en ansatt på kontoret hele tiden. Det er behov for at foreldre er 
på banen hele tiden. Om vi har noe vi vil ta opp med politikerne er KFU 
rett vei å gå.  
 
Det jobbes med å finne ut hvordan KFU skal nå ut til foreldrene. De ser 
på mulig å lage guide/retningslinjer ut til skolene. Det er blant annet 
forslag om å lage spond grupper, med inndeling i klasser som 
undergrupper. Det er viktig å være synlige i bydelen og hva som kan 
gjøres for å få med alle foreldre. 

6. Valg av roller i 
FAU 

Nye roller i FAU som må velges innen juni er 
- Leder 
- Nestleder 
- Juleballgeneral 
- Kasserer (allerede avtalt med Veronica Johannessen) 

 
Med veldig stort frafall på Fau møtet, og ingen som meldte seg frivillig, 
må valg utsettes. Melding sendes på Spond om noen ønsker å stille til 
de ulike vervene. 

7. Søknad til 
kommunedelsut
valg 

Vi sender søknad til kommunedelsutvalget for støtte til årets juleball. 
Denne gang med bakgrunn i at det er ny skole og at vi må ha et nytt 
opplegg for organisering av juleball, og ikke helt vet hva vi trenger 
enda. 
 
Men vi regner med å komme billigere ut av årets juleball da det vil bli 
en annen organisering av neste års juleball (f.eks. ser vi for oss at det 
blir spising i klasserom, og flere klassevise aktiviteter etc.). Dette har vi 
ikke helt klart for oss enda.   

8. Klargjøre lister 
til juleball 

Lister klar til juleball må klargjøres og sendes til rektor. Disse deles ut 
på første foreldremøte i alle klassene til høsten. Vi ser også på en 
mulighet til å legge dette opp i Spond. Fysiske lister er også nødvendig, 
men mulig vi ikke trenger like mye informasjon om den enkelte som 
tidligere. Det er også viktig at disse printes ensidig, og ikke tosidig (slik 
som i 2023). Mange "overså" da baksiden. 

9. Årsmelding - Juleball 
- Kake i forbindelse med innflytting ny skole 
- Fau Tastaveden er representert i KFU og kommunedels Fau 
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(leder og nestleder). 
- Natteravnkontakt – Silje Bøe 

10. Dokument Hjem-
skole samarbeid 

Leder legger dette ut på skolen Fau side. 

11.  Fau møte til 
høsten 

Første Fau møte til høsten vil bli avholdt 16. september. 

 
 


